
Skolebestyrelsesmøde den 20. juni 2022 kl. 17:00– 19:00                     Facilitator: Signe, Referent: Martin 
 
Sted: Personalerummet 

Deltagere:                                                                                                                                            
Forældrerepræsentanter: Signe Sloth Hansen (formand), Kjeld Rune Jensen, Mick Biehl, Mikkel Ulfeldt Hede, Sigbhatullah Amadid, Mikkel Korsgaard Vendelboe, 

Marie-Claire Schat Mørdrup (næstformand) 
Afbud:                                        
Suppleanter:                            Mikael Bay Hansen, Gorm Larsen, Jesper Melcher 
Elevrepræsentanter: Karl Emil og Ingrid Sofie 
Personalerepræsentanter:    Thomas Jensen, Christina Flintholm 
Skoleledelse: Irene Hastrup, Martin Hodel, Martin Gorm Pedersen og Lisbeth Jensen 
 
 
 

Emne  Hvad skal vi udrette Proces (ansvarlig) Tid Beslutning 
1. Godkendelse af referat og 

dagsorden 
 

 Godkende  17.00  

2. Karamelsagen Lytte Irene  Irene gav en kronologisk beskrivelse af forløbet startende med 
hændelsen på sidste skoledag d. 17/6, hvor elever i de mindre klasser 
fandt nåle puttet ind i de karameller, som blev kastet ud i forbindelse 
med sidste skoledag. 
  

3.  Nyt fra elevrådet Lytte Elevrepræsentanter 17.05 
 

Intet nyt 

4. Mødekalender for det 
kommende år 

   Marie-Claire præsenterede en mødekalender, som blev besluttet. Den 
videre årskalender tages op i august, når den nye bestyrelses er på plads. 

5. Fordeling af 
forældremøderne – hvem 
tager hvilke årgange?  
Forslag til input: 
Børneløfterne 
Badning efter idræt 

   1. 
2. Marie-Claire 
3. 
4. Jesper 
5. 
6. 
7. Jesper 
8. 30/8 kl. 17 Kjeld 
9. 16/8  



6. Deltagelse i Skole og 
forældres årsmøde 11.-
12. november i Nyborg – 
skal der sendes en/flere 
fra LC? 
Pris pr. deltager kr. 
2.600,- (enkeltværelse) 

Beslutte   Beslutningen udsættes til bestyrelsesmødet i august, hvor bestyrelsen vil 
vurdere deltagelsen yderligere. 

7. Badning efter idræt 
(Jesper) – hvad kan vi 
gøre for at booste det? 

   Punktet udskydes til senere. 

8. Initiativ i forhold til børn 
med skolevægring – skal 
SB rette henvendelse til 
det politiske udvalg med 
forslag til initiativer? 
(Jesper) 

   Bestyrelsen vil tage dette op med det politiske udvalg og foreslå, at man 
kunne tage et fælles kommunalt initiativ ift. at komme skolefravær i 
møde. Det kunne eksempelvis være nogle løsninger, som er 
lettilgængelige, så sagerne ikke trækker i langdrag til gene for den 
enkelte elev, som er ramt af skolefravær. 
 

9. Orientering til alle om 
klubbens tilbud 

   Martin Gorm Pedersen orienterede om de mange spændende aktiviteter, 
som klubben tilbyder hen over sommeren. Cassiopeia har sommeråbent i 
ugerne 27-30 for alle klubbørn på Frederiksberg. Udover dette har 
klubben en række kolonier i uge 26, dels til Värnamo i Sverige, Til Lumsås 
og til en campingplads på Sydsjælland.  
Der opleves en stor interesse i kolonierne og særligt kolonien for de 
nuværende 3.klasser har i år været meget søgt. 
Der er netop afviklet sommerfest for første gang i tre år, hvilket var en 
stor succes med over 600 deltagere. 

10. Nyt, Meddelelser 
 

Formand/SB: Henvendelse 
fra 0.D 
Ledelsen:  
 

   Henvendelsen fra 0.d drejer sig om nogle spørgsmål fra nogle forældre 
om brugen af iPads. Lisbeth fremlagde om sfo’ens brug af iPads som en 
mulighed for enkelte børn, når vedkommende kan have brug for et break 
fra en travl og stressende hverdag med masser af stimuli. 
 
 

11. Næste møde     Deltagelse i Skole og forældres årsmøde 11.-12. november i Nyborg – skal 
der sendes en/flere fra LC? 

12. Under stregen 
 

Farvel og tak til Signe, 
Sigbhatullah og Karl Emil 

   

13. Ansættelse af ny 
skoleleder 

- afklaring/orientering 
omkring proces og 
deltagelse fra SB 

Signe og Marie-Claire   
 



- input fra SB til opslag om 
ny skoleleder 
- vi vil også gerne bede om 
10 minutter ledelsesfri 
møde, hvor vi kan forholde 
os til hvis souschefen søger 
stillingen. 
 

 

Efter mødet er der spisning med afsked med Signe, Sigbhatullah og Karl Emil samt goddag til de tre nye medlemmer – Rikke, Søren og Michael 


